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ZAPISNIK 

1. redne seje SVETA STARŠEV OŠ Loka Črnomelj, ki je bila v torek, 26. 9. 2023, 

ob 18. uri v predavalnici Osnovne šole Loka Črnomelj 

 

Prisotni: člani sveta staršev (priloga 1 – podpisna lista). 

Ostali prisotni:  

 Boštjan Papež, ravnatelj, 

 Barbara Hlebec, pomočnica ravnatelja, 

 Sonja Malnarič, pomočnica ravnatelja. 
 

 

Ravnatelj Boštjan Papež je vse prisotne pozdravil in povedal, da po veljavnem poslovniku 

Sveta staršev OŠ Loka prvo sejo sveta staršev v tekočem šolskem letu skliče ravnatelj.  

Predlagal je naslednji dnevni red: 

1. Volitve predsednika in namestnika predsednika sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za 
šolsko leto 2023/2024.  
2. Pregled in realizacija sklepov zapisnika zadnje seje.  
3. Pregled analize Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023.  
4. Pregled Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024.  
5. Predlogi in pobude staršev s 1. roditeljskega sestanka.  
6. Pobude in predlogi.  

 

Ker pripomb in dopolnil člani niso imeli, je predlagal sprejem dnevnega reda. 

Glasovanje: 28 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 1: Predlagan dnevni red je sprejet. 

Ravnatelj je predlagal, da zapisnik piše pomočnica ravnatelja Sonja Malnarič. Prisotni so se 

strinjali. 

Glasovanje: 28 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 2: Zapisnik 1. redne seje Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za leto 2023/2024 piše 

Sonja Malnarič.  

Ravnatelj je na diaprojekciji pokazal sestavo Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 

2023/2024. 

Prisotnim je predstavil poslovnik Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj, ki je dostopen tudi na 

šolski spletni strani. 

 

http://osloka.splet.arnes.si/files/2021/05/PoslovnikS%C5%A0-sprejet13052021.pdf
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Izpostavil je naloge in pristojnosti. 

Svet staršev: 

 predlaga nadstandardne programe, 

 daje soglasja k predlogu ravnatelja o nadstandardnih storitvah, 

 sodeluje pri nastajanju predloga programa razvoja šole, vzgojnega načrta, pri pravilih 
šolskega reda ter daje mnenje o LDN, 

 daje mnenje o kandidatih, ki izpolnjujejo pogoje za ravnatelja, 

 razpravlja o poročilih ravnatelja o vzgojno-izobraževalni problematiki, 

 obravnava pritožbe staršev v zvezi z vzgojno-izobraževalnim delom, 

 voli predstavnike staršev v svet šole in druge organe, 

 lahko sprejme svoj program dela sodelovanja s šolo, zlasti glede vključevanja v 
lokalno okolje, 

 v dogovoru z vodstvom šole lahko ustanavlja oziroma oblikuje delovne skupine,  

 opravlja druge naloge v skladu z zakonom in drugimi predpisi. 
 

Točka 1: Volitve predsednika in namestnika predsednika Sveta staršev OŠ 

Loka Črnomelj 

Ravnatelj je prisotnim predstavil 8., 9., 10. in 11. člen Poslovnika sveta staršev OŠ Loka 

Črnomelj, ki se navezujejo na izvolitev predsednika in namestnika predsednika. Povabil jih je 

h glasovanju o načinu izvedbe volitev, ki so lahko javne ali tajne. 

Glasovanje za javne volitve: 28 prisotnih, vsi ZA. 

 

Sklep 3: Volitve za predsednika Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2023/2024 

so javne. 

Prisotne je povabil k podajanju predlogov. Starši so za predsednico predlagali Renato Lozar in 

za njenega namestnika Uroša Likarja. Oba sta podala ustno soglasje. 

Glasovanje: 28 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 4: Predsednica Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2023/2024 je Renata 

Lozar. 

Glasovanje: 28 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 5: Namestnik predsednice Sveta staršev OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2023/2024 

je Uroš Likar. 

Ravnatelj je čestital Renati Lozar za izvolitev za predsednico SS in jo povabil, da prevzame 

vodenje seje. Renata Lozar je vabilo sprejela in sejo sveta staršev vodila naprej.  

Točka 2: Pregled in realizacija sklepov zapisnika zadnje seje 

Zapisnik zadnje seje je že objavljen na šolski spletni strani. Predsednica je povabila 

ravnatelja, da na kratko povzame sklepe. Povedal je, da so poslali dopis Prometna varnost na 



3 
 

odseku R1 216/1178 Črmošnjice–Črnomelj Direkciji RS za infrastrukturo in že dobili odgovor 

(priloga 2), da je reševanje tega problema v pristojnosti občine. Povedal je tudi, da so 

pobudo za ureditev prometa na Direkcijo poslali tudi krajani Adlešičev. Tudi ti so odgovor že 

prejeli (priloga 3). Povedal je tudi, da so učenci iz PŠ Adlešiči, ki so v letošnjem šolskem letu v 

6. razredu, razporejeni v en razred. Tudi pobuda staršev, da na spletni strani dodamo 

predstavitev šolskega sklada in QR kodo, preko katere se lahko donacijo preprosto opravi, je 

realizirana. Ravnatelj je vse tudi vse starše povabil k doniranju. Pobuda staršev, da se 

omogoči odjava prehrane preko portala Lopolis, je v fazi reševanja in predvideva se, da bo 

odjava možna z mesecem novembrom 2023. Predsednica se zahvali za obrazložitve in pove, 

da je zapisnik že objavljen ter ga da na glasovanje. 

 

Glasovanje: 28 prisotnih, vsi ZA. 

 

 Sklep 6: Zapisnik 2. redne seje Sveta staršev OŠ Loka v šolskem letu 2022/2023 je potrjen. 

 

Točka 3: Pregled analize Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 

Predsednica je ravnatelja Boštjana Papeža povabila, da predstavi analizo Letnega delovnega 

načrta OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2022/2023 in v nadaljevanju še Samoevalvacijsko 

poročilo za preteklo šolsko leto.  

Izpostavil je naslednje: 

 Šolo je obiskovalo 532 učencev. Od tega 14 v PŠ Griblje in 41 v PŠ Adlešiči. Razred 
ponavlja en učenec. Popravne izpite so opravili vsi prijavljeni. 

 Predmetnik in dnevi dejavnosti so bili izvedeni v skladu s predpisanim obsegom. 
Dodatno se je na šoli izvedlo 18 izbirnih predmetov za učence 3. triade, 5 neobveznih 
izbirnih predmetov za učence 2. triade in 50 interesnih dejavnosti. Sodelovali smo na 
30 različnih tekmovanjih iz znanja in športa, 30 šolskih in državnih projektih in izvedli 
ali sodelovali na več kot 30 prireditvah.  

 Pridobili smo naziv Kulturna šola, naziv pridružena šola v mreži UNESCO šol in potrdili 
zastavo Junaki našega časa za področje humanitarnosti in prostovoljstva. 

 S prijavo na projekt Erasmus+ nismo uspeli. V prihodnjem letu bomo poskusili 
ponovno. 

 Rezultati NPZ so bili v 6. razredu znotraj slovenskega povprečja. Rezultati v 9. razredu 
pa bistveno odstopajo v negativno smer. Učitelji so stanje analizirali ter izvedli dva 
sestanka po vertikali za posamezno predmetno področje. Identificirali so kritične 
točke ter pripravili konkretne cilje in dejavnosti, s katerimi bodo v posameznih 
razredih prispevali k izboljšanju rezultatov. 

 Analiza rezultatov bralnih testov je pokazala, da iz generacije v generacijo zmožnost 
gladkega branja z razumevanjem pada. Anketa bralnih navad v drugi in tretji triadi je 
pokazala majhen interes učencev za branje leposlovja ali strokovne literature. 
Ustanovili smo posebno ekipo, ki je za starše, učence in učitelje zapisala smernice in 
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konkretne akcije, s katerimi bomo poskušali stanje izboljšati. Rezultate preverimo z 
analizo po treh letih. 

 

Analiza Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2022/2023 je Priloga 4. 

Samoevalvacijsko poročilo za šolsko leto 2022/2023 je Priloga 5. 

Na predstavljeno ni bilo vprašanj in pripomb. 

Glasovanje: 28 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 7: Analiza Letnega delovnega načrta OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2022/2023 je 

bila pregledana in soglasno sprejeta.  

 

Točka 4: Pregled Letnega delovnega načrta za šolsko leto 2023/2024 

Predsednica Renata Lozar je ravnatelja povabila k predstavitvi aktualnega letnega delovnega 

načrta.  

Izpostavil je naslednje: 

 Ministrstvo je odobrilo vse vloge za specifike, ki jih je podala šola. Odobrili so pouk 
angleščine za učence 1. razreda v PŠ Griblje, drugega strokovnega delavca v 1. 
razredu v PŠ Adlešiči, dodatnega delavca za pomoč učencem Romom, za čas gradnje 
dodatnega hišnika in kuharico. 

 Učiteljev primanjkuje. Kljub temu smo kadrovsko pokriti. Nekaj učiteljev se je k nam 
prestavilo iz drugih belokranjskih šol. 

 Na novo izvajamo pouk v manjših učnih skupinah pri MAT in SLJ v 5., 6., in 7. razredu 
ter TJA v 7. razredu. 

 Na PH Stratus nam občina omogoča najem dodatnega prostora za izvajanje športnih 
aktivnosti, interesnih dejavnosti in dodatne pomoči. 

 Za učence 4. in 5. razreda pouk poteka v vrtcu in na srednji šoli. Ni potrebe po vožnji 
na PŠ Adlešiči. 

 Urnik je optimiziran tako, da učenci v njem nimajo več lukenj. Posledično več učencev 
s poukom konča prej. 

 Izvajamo 5 izbirnih predmetov več kot v preteklem šolskem letu. 

 Šola bo v tem letu sodelovala v triletnem projektu Inovativna pedagogika 5.0, 
triletnem projektu Digitrajni učitelj. V šoli vpeljujemo pouk po metodi formativnega 
spremljanja, na področju medsebojnih odnosov pa medvrstniško mediacijo. 

 

Letni delovni načrt za šolsko leto 2023/2024 je Priloga 6. 

Na predstavljeno ni bilo vprašanj in pripomb. 

Glasovanje: 28 prisotnih, vsi ZA. 

Sklep 8: Letni delovni načrt OŠ Loka Črnomelj za šolsko leto 2023/2024 je bil pregledan in 

soglasno sprejet.  
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Točka 5: Predlogi in pobude staršev s 1. roditeljskega sestanka 

Pregledali smo predloge in pobude, ki so jih starši podali na 1. roditeljskem sestanku ali pa so 

bili poslani po elektronski pošti. Nanje so starši že dobili odgovore.  

2. A 

•  Cena Lopolisa 

• Ceno plačljivega paketa določa podjetje Logos. 
• Cena PRO PAKETA na šolsko leto za enega otroka je 29,90 €, za dva ali več 

otrok pa 56,90 €. 

6. C 

• Redno vpisovanje domačih nalog in ostalih informacij v Lopolis. 

• Ravnatelj na to opozarja vse učitelje na rednih mesečnih sestankih. 

3. B 

• Ali bi lahko zjutraj za preduro vozil avtobusni prevoz iz Loke do Stratusa?  

• Organiziran avtobusni prevoz iz Loke na Stratus je samo eden. V primeru, da 

bi staršem bolj ustrezal za čas predure, se to lahko prestavi. 

5. A 

• Starši podpirajo šolsko mediacijo. 

 

5. C 

• Učenca, ki prihajata iz Jerneje vasi, prvo uro zamujata k pouku (na srednji šoli). Ali bi 

se dalo urediti ta prevoz malo prej (5, 10 min), saj v Jerneji vasi pobere učence 

ob 8.10? 

- Avtobus gre iz Dragatuša (8.00) skozi Jernejo vas (8.05). Pred OŠ Loka pripelje 

najkasneje ob 8.15. Učence se opozori, da gredo naravnost in hitro v šolo. 

6. B 

• Učitelji naj spremljamo uro odhoda avtobusa v smeri Butoraj–Lahinja, saj je lani 

avtobus precej zamujal. 

- Po pregledu voznih redov smo v dogovoru s prevoznikom spremenili uro odhoda.  

- Vozni red avtobusov je na šolski spletni strani. 

6. B 

• Učenci se naj pozimi preobuvajo. 
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• Dokler ne bomo v novi šoli, to ni izvedljivo. 

 

8. B 

• Malica – večji obrok malice, saj en kos (pecivo, krof, žemlja) ne zadostuje. 

• Kuharice imajo na zalogi dodaten kruh, pecivo je našteto.  

1. A 

 Pripomba glede šolske malice (hrana veliko slabša kot v vrtcu). 
 

• Primerjava šolske malice z malico v vrtcu ni realna in s tem so se tudi starši 
strinjali. Dokler ne pridemo v nove prostore in nimamo kuhinje v sklopu šole, 
kakovosti prehrane ni možno spreminjati. Starši so z jedilnikom zadovoljni. 
Predstavnica staršev v komisiji za šolsko prehrano pa je povedala, da je šola 
zavezana javnim naročilom in da se lokalni ponudniki na ta naročila ne javljajo, 
zato dobivajo veliko surovin iz Ljubljane in še dlje.  

8. A 

• Kdaj bo objavljen seznam interesnih dejavnosti/krožkov in kdaj se pričnejo izvajati? 

• Seznam interesnih dejavnosti dobijo domov samo učenci od 1. do 5. razreda. 
Učenci od 6. do 9. razreda pa jih pregledajo na razrednikovi uri in seznama 
ne dobijo domov. Starši si lahko ogledajo ponujene interesne dejavnosti v 
kažipotu, ki je že objavljen na šolski spletni strani. Vsak mentor določi način 
in uro izvajanja, velikokrat se ta prilagodi skupini zainteresiranih 
učencev. Poteka pa lahko celo leto, tečajno ali samo določeno 
obdobje. Večina interesnih dejavnosti (razen pevskega zbora) se bo začela 
izvajati v oktobru, o tem pa mentorji sami obvestijo učence. 

 

Točka 7: Pobude in predlogi 

Pomočnica je povedala, da smo po e-pošti prejeli obvestilo predstavnika 4. b razreda, da 

srednješolci kadijo na stranišču in ustrahujejo učence. 

• Opozorili bomo razrednike, da se z učenci pogovorijo in da le-ti o vsakem 
neprimernem obnašanju srednješolcev takoj povedo razredniku, slednji pa zadevo 
preda naprej vodstvu.  

Predsednica je povabila starše k podajanju pobud in predlogov. Povabila je tudi ravnatelja, da 

pove, kako je trenutno z gradnjo šole. Povedal je, da še vedno drži, kar je bilo staršem 

sporočeno na roditeljskih sestankih. Gradbišče stoji zaradi birokratskih postopkov med 

ministrstvom in izvajalcem. Predvideno nadaljevanje gradnje je v začetku oktobra.  

 

Predstavnik 4. c je predlagal, da se prvi in zadnji šolski dan ter zadnji šolski dan v koledarskem 

letu izvaja normalno in da učenci nimajo prej zaključka. Po predlogu se je razvila razprava. 
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Vodstvo šole je povedalo, da imajo vsi učenci ta dan možnost kosila, na katerega se posebej 

prijavijo, učenci prve triade imajo tudi možnost podaljšanega bivanja za vse, ki ga potrebujejo. 

Lahko pa v bodoče poskrbimo tudi za organizirano podaljšano bivanje za učence 4. in 5. 

razredov. Avtobusne razvoze pa kombiniramo z ostalimi šolami in bi se za spremembe morali 

dogovoriti skupaj. Ker so bili starši različnega mnenja o spremenjeni organizaciji pouka za 

omenjene dneve, je predsednica predlagala glasovanje. 

Glasovanje: 28 prisotnih, 23 ZA, 5 PROTI. 

 

Sklep 9: Organizacija pouka za prvi šolski dan, zadnji dan pouka v koledarskem letu in 

zadnji šolski dan ostane nespremenjena, organizira se podaljšano bivanje za učence od 1. 

do 5. razreda. Za prvi šolski dan se  organizira podaljšano bivanje in prehrana za učence od 

2.do 5. razreda. 

 

Starši so opozorili na postavljen avtomat pred vhodom v športno dvorano. 

 Ravnatelj se pogovori z vodstvom SŠ in občino in poskuša doseči, da bi bil avtomat 
v dopoldanskih urah zaklenjen.  

 

 

Seja je bila zaključena ob 19.40. 

 

Zapisala: Sonja Malnarič    Predsednica SS OŠ Loka: 

       Renata Lozar 

 

 

Priloga1: Lista prisotnosti 

Priloga2: Odgovor Direkcije RS za infrastrukturo 1 

Priloga3: Odgovor Direkcije RS za infrastrukturo 2   

Priloga4: Analiza LDN za šolsko leto 2022/2023 

Priloga5: Samoevalvacijsko poročilo za leto 2022/2023 

Priloga6: LDN za šolsko leto 2023/2024 


